
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Про схвалення угоди про спільні 
дії у сфері покращення стану  
довкілля м.Запоріжжя 
 
 

З метою покращення екологічного стану навколишнього середовища, 

визначення додаткових природоохоронних заходів на території міста, 

розуміючи необхідність спільних дій, спрямованих на покращення стану 

довкілля м.Запоріжжя, керуючись Конституцією України, ст.27 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні», виконавчий комітет Запорізької 

міської ради 

ВИРІШИВ: 

1. Схвалити умови угоди про спільні дії Запорізької міської ради та 

промислових підприємств у сфері покращення стану довкілля м.Запоріжжя 

(додається).  

2. Запорізькому міському голові Буряку В.В. підписати угоду про спільні 

дії у сфері покращення стану довкілля м.Запоріжжя. 

3. Контроль за виконанням даного рішення покласти на керуючого 

справами виконавчого комітету міської ради Омельяновича Р.А. 

 

 

Міський голова       В.В. Буряк 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ПОЯСНЮВАЛЬНА ЗАПИСКА 
до проекту рішення виконавчого комітету Запорізької міської ради 

«Про схвалення угоди про спільні дії у сфері покращення  
стану довкілля м.Запоріжжя» 

 
 

З метою покращення екологічного стану навколишнього середовища, 

визначення додаткових природоохоронних заходів на території міста, 

розуміючи необхідність спільних дій, спрямованих на покращення стану 

довкілля міста Запоріжжя, керуючись Конституцією України, ст.27 Закону 

України «Про місцеве самоврядування в Україні», виконавчий комітет 

Запорізької міської ради вирішив схвалити умови угоди про спільні дії 

Запорізької міської ради та промислових підприємств у сфері покращення стану 

довкілля м.Запоріжжя.  

Угода передбачає впровадження додаткових природоохоронних заходів, 

направлених на впровадження системи оперативного спостереження за станом 

складових довкілля з автоматичним інформуванням про отримані результати, 

скорочення викидів забруднюючих речовин в атмосферне повітря від 

стаціонарних джерел промислових підприємств міста, скорочення скидів 

забруднюючих речовин в водні об’єкти, збільшення кількості зелених 

насаджень та розв’язання проблеми поширення карантинних рослин, у тому 

числі амброзії полинолистої. 
 
 
Начальник управління  
з питань екологічної безпеки  
міської ради        Г.А.Золотарьов 
 
 
 
 
 
 
 


